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 Trillium Line Extension Project 

 Projet de prolongement de la Ligne Trillium 

 

COMMITTEE RECOMMENDATIONS 

That Council:  

1. Approve the reporting process to Council for the Trial Running Period 
of the Line 2 and Line 4 extensions (Trillium Line and Airport Link), as 
outlined in this report; and  

2. Direct the Transit Services Department to provide daily reports to 
Council advising of the outcome for the previous day’s Trial Running, 
including the on-time performance, as outlined in this report; and 

3. Direct the Transit Services Department to provide a technical briefing 
once Trial Running is complete, as outlined in this report. 

 

RECOMMANDATIONS DU COMITÉ 

Que le Conseil : 

1. Approuve la procédure de production de rapports au Conseil pour la 
période de rodage des prolongements de la Ligne 2 et de la Ligne 4 
(Ligne Trillium et Liaison aéroportuaire), comme décrit dans le présent 
rapport; et  

2. Demande à la Direction générale des services de transport en commun 
de fournir quotidiennement des rapports au Conseil afin d’informer ses 
membres des résultats de la période de rodage de la veille, notamment 
la ponctualité, comme décrit dans le présent rapport; et 

3. Demande à la Direction générale des services de transport en commun 
de tenir une séance d'information technique une fois la période de 
rodage terminée, comme indiqué dans le présent rapport. 
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Documentation/Documentation 

1. Extract of the draft Minutes, Light Rail Sub-Committee, May 26, 2023  

Extrait de l’ébauche du procès-verbal, Sous-comité du train léger, le 26 
mai 2023 

2. General Manager’s Report, Transit Services Department, dated May 
16, 2023 (ACS2023-TSD-RC-0009) 

Rapport de la Directrice générale, Services de transport en commun 
daté le 16 mai 2023 (ACS2023-TSD-RC-0009) 
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Extract of Draft Minutes 4 
Light Rail Sub-Committee 
May 26, 2023 

 Extrait de l’ébauche 
du procès-verbal 4 

Sous-Comité du train léger 
Le 26 mai 2023 

 

Trillium Line Extension Project  

File No. ACS2023-TSD-RC-0009 – City Wide 

Renée Amilcar, General Manager, Transit Services Department (TSD), Michael 
Morgan, Director, Rail Construction Program, and Pat Scrimgeour, Director, Transit 
Customer Systems and Planning, presented an overview of the report 
recommendations and answered questions from the Commission.  A copy of the slide 
presentation is filed with the Office of the City Clerk. 

Paul Treboutat, Chief Safety Officer, also responded to questions from Committee. 

There were no public submissions to Committee on this item. 

After discussing the item, Committee considered the following recommendations. 

Report recommendations 

That the Light Rail Sub-Committee recommend that Council: 

1. Approve the reporting process to Council for the Trial Running Period of the 
Line 2 and Line 4 extensions (Trillium Line and Airport Link), as outlined in 
this report; and 

2. Direct the Transit Services Department to provide daily reports to Council 
advising of the outcome for the previous day’s Trial Running, including the 
on-time performance, as outlined in this report; and 

3. Direct the Transit Services Department to provide a technical briefing once 
Trial Running is complete, as outlined in this report. 

Carried 
 


	Que le Conseil :
	1. Approuve la procédure de production de rapports au Conseil pour la période de rodage des prolongements de la Ligne 2 et de la Ligne 4 (Ligne Trillium et Liaison aéroportuaire), comme décrit dans le présent rapport; et
	2. Demande à la Direction générale des services de transport en commun de fournir quotidiennement des rapports au Conseil afin d’informer ses membres des résultats de la période de rodage de la veille, notamment la ponctualité, comme décrit dans le pr...
	3. Demande à la Direction générale des services de transport en commun de tenir une séance d'information technique une fois la période de rodage terminée, comme indiqué dans le présent rapport.

